
Grundejerforeningen Nøragersminde 

Mødereferat 

10. oktober 2023 

Til stede: Thomas Edvardsen, Ellen Bremholm, Brian Møllebjerg, Erik Sørensen, 

Anita Thorius og Marianne Ahlquist 

Afbud: Stine Dahl 

Næste møde: 14. november 2023 kl. 19.00 

1. Valg af referent 

Marianne Ahlquist 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde  

Referatet er godkendt 

3. Status fra formanden 

• Der har været diverse henvendelser vedr. vejsyn 

4. Status fra udvalg 

• Økonomiudvalg 
o Der er sendt et par stykker til inkasso 
o Vi har et par matrikler, hvor der er mere end en bolig fx dobbeltbolig, som vi bør 

tage stilling til hvorvidt hver enkelt husejer bør betale kontingent til 
grundejerforeningen. Der bør tages med i vedtægterne og besluttes på en 
generalforsamling 

o Bemanding: Ellen 
 

• Vejprojekt  
o Der er endelig kommet svar vedrørende skrivelsen, som er sendt til Tårnby forsyning 

den 11. maj 2023. De svarer, at de mener, at det er os som grundejerforening, der 
hænger på regningen 

o Vi vil bede Tårnby Forsyning om dokumentation for afgørelsen og på hvilket 
grundlag de har truffet afgørelsen 

o Brian har booket et infomøde med Tårnby forsyning, Varmepumpe Branche 
Foreningen og Finlow VVS omkring fjernvarme, varmepumper og installation af 
fjernvarme. Infomødet vil blive afholdt i festsalen på skelgårdsskolen den 29. 
november kl. 18.30 

o Det kan stadig blive relevant at undersøge om der er grundejere, som har tilsluttet 
faskinen til overfladeafvandingen og hvor mange grundejere, som det i givet fald 
drejer sig om. Det afventer indtil videre dokumentationen fra Tårnby Forsyning 

o Bemanding: Thomas og Brian 
 

• Daglig drift af veje 
o Marianne har talt med Tårnby kommune i forhold til reglerne og proceduren 

omkring ”Råden over vejarealer”. Når man fx ønsker at holde en vejfest, have en 
container på vejen, have byggematerialer liggende på vej/fortov eller lignende, skal 
grundejeren ansøge Tårnby kommune samt have accept fra bestyrelsen i GFN. 
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Reglerne vil blive tilføjet i ordensreglerne og lagt på Facebook. Hvis reglerne ikke 
bliver overholdt kan man risikere at Tårnby Kommune udsteder en bøde. 

o Marianne har fundet ud af hvem, der ikke har fået reetableret hullet på hjørnet af 
tilburg Alle og Nøragersminde vej og kontaktet Tårnby Kommune. Det er Tårnby 
kommune, som sørger for at der bliver fugt op over for den pågældende 
virksomhed. 

o Marianne sørger for at hullet i vejbelægningen på hjørnet af Haag Alle og Haarlem 
Alle bliver lappet. Hvis der kommer andre huller eller lignende på Haag Alle, så vil de 
også blive lappet, da der afsat penge til løbende reparationer af Haag Alle i 
budgettet 

o Vejsyn er blevet gennemført og det er dejligt at se, at rigtig mange har været ude og 
fjerne ukrudt og klippe hæk 

o Bemanding: Marianne 
 

• Hjemmesideudvalg 
o Vi er ikke startet med at kigge på optimering af hjemmesiden endnu 
o Bemanding: Marianne og Erik  

 
• Vedtægtsudvalg 

o Ligger på hold imens der kigges på vurderinger 
o Bemanding: Erik og Brian 

 
• Sekretariatet 

o Intet at berette 
o Bemanding: Stine  

5. Vurderinger og grundskyld i grundejerforeningen 

Erik og Brian har undersøgt grundværdierne for samtlige parceller i grundejerforeningen, 

og har forsøgt at analysere, hvordan Vurderingsstyrelsen er kommet frem til deres 

beregninger. Vi ikke kan finde nogen rød tråd i forhold til beregning af 

grundværdierne. Bestyrelsen har på denne baggrund besluttet, at vi retter henvendelse 

til Vurderingsstyrelsen, hvor vi vil bede om en redegørelse for, hvad der ligger til grund 

for beregningen af grundværdierne, samt hvordan beregningerne er foretaget.  

Det skal pointeres, at bestyrelsen ikke vil klage over vurderingerne, da vi vurderer, at det 
er op til den enkelte grundejer selv at klage, hvis de måtte ønske det.  
Grundejerne vil blive informeret om tiltaget via Facebook, hvor der samtidig henvises til 
foreningens hjemmeside for indholdet af henvisningen. Samtidig opfordres den enkelte 
grundejer til at orientere sin nabo, hvis de er vidende om, at naboen ikke benytter de 
elektroniske medier.  

6. Næste bestyrelses møde 14. november kl. 19.00 på kulturzonen 

7. Eventuelt  

• Mailadresser i ”Bestyrelsen” skal opdateres 
• Alle i bestyrelsen skal have adgang til fælles drev  
• Vi er overgået til MitId, da NemId udgår med udgangen af oktober 
• Vi undersøger stadig priserne for en projektor, som kan anvendes i forbindelse med møder 

m.m. 
 


